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Algus 18.00, lõpp 20.00 

 

Osalesid: Jaak Israel, Meelis Rull, Liis Märtson, Airika Lainoja, Silvi Hannus, Ene Talu, Piia 
Marjak, Adelle Laande, Eva Jassik, Rando Ruusväli, Katrin Johanson 

Puudusid: Arvo Maling, Sigrit Teng 

Kutsutud külalised: - 

Külalised: - 

Koosoleku juhataja: Meelis Rull 

Protokollija: Airika Lainoja 

 

PÄEVAKORD: 

1. Õpilasesinduse info 
2. Kolmanda korruse mänguruum  
3. Vanematekogu info ja koosolekult saadud sisendite arutelu 
4. Kooli kodukorra muutmine 
5. Kohapeal algatatud küsimused 
6. Hoolekogu järgmine koosolek 
 

Arutatud päevakorra punktid ja vastuvõetud otsused:   

1. Õpilasesinduse info 

Arutati/kuulati: Õpilasesinduse esindajad Piia Marjak ja Adelle Laande tegid ülevaate 
õpilasesinduse praegustest tegemistest:  

• Hetkel peateemaks Augustite Gala’ks ettevalmistumine, seekord teemaks retro.  
• Loomade varjupaigale annetuste kogumine. 
• Uuel poolaastal tulemas sõbrapäeva stiilinädal ja öökool. 

Esindajad ise avaldasid arvamust, et õpilasesinduse meeskond on peale sellesügisesi valimis 
päris hea, rollid ja koormus rohkem ära jaotatud ning selle võrra lihtsam toimetada.  

Ka õpilasesinduses vaadati kooli kodukorra muutmisele minevad punktid üle ja esitati oma 
mõtted ja arvamused otse kooli juhtkonnale. 

Otsustati: Ka edaspidi jagab õpilasesindus igakordselt infot oma tegemistest.  

 



2. Kolmanda korruse mänguruum 

Arutati/kuulati: Ruum ise on valmis, põrandaküte järel, radiaatoritega veel tegeletakse. 
Algklasside lapsed olid saanud juba esimesel advendihommikul seal ka korraks kohapeal olla.  

Klassidelt on kogutud nimekirju, et mida lapsed seal teha ja näha soovivad. Järgmisel nädalal 
istutakse koos maha ja arutatakse sellel teemal, et kuidas praeguseks kogunenud ca 2000 eurot 
sisustusele rakendada. Plaanis tugimeetmete rahastusvooru esitada ka taotlus, mille arvelt 
sisustust veel täiendada.  

Mänguruumi abistajate ja toetajate tänuüritust korraldavad Liis Märtson ja Janika Ruusväli. 
Üritus toimub reedel, 6. detsembril kell 17. Kutsed on laiali saadetud ja küsitluse kohaselt 
tulemas 40+ inimest. Kool korraldab snäkilaua ja joogid, kultuurikeskusest tuuakse lauad. 
Kutsutud on ka Sakalat ja erinevaid telekanaleid – eks näha ole, kes tulla saab.  

Otsustati: Tehakse jätkuvalt koostööd nii tänuürituse kui sisustamise osas. 

 

3. AKG Vanematekogult tulnud küsimused ja info 

Arutati/kuulati: Vanematekogu koosoleku kokkuvõte oli juba varasemalt saadetud 
Stuudiumisse. Selles osas toimus täpsustav arutelu ning lepiti kokku, et edaspidi need VK 
koosolekute memod saadetakse vaid Vanematekogu vestlusgruppi, Hoolekogule ja 
juhtkonnale ning seejärel kajastatakse kokkuvõte Hoolekogu protokollis. 

Üldinfo Vanematekogus 19.11 arutatud teemadest: 

• Osadel klassidel Vanematekogu esindaja puudu, kuna valimist klassikoosolekul ei 
toimunud. Koostatakse tabel praegustest klasside esindajatest ja liikmetest ning siis on 
näha, millistel klassidel puudu. 

• Vanematekogu liige võib klassist olla ka rotatsiooni korras erinev vanem - ei pane ühele 
vanemale liiga suurt koormat ja annab ka võimaluse rohkematel vanematel 
Vanematekogu toreda seltskonnaga tutvuda. 

• Hetkel Vanematekogule juhatust ei valitud, kuna kohal oli vähem kui poolte klasside 
esindajad. 

• Tagasisideküsimustikule hetkel vastajaid 17, vaja veel teemat meelde tuletada paar 
korda ning siis Stuudiumi teemas vastata esitatud küsimustele Vanematekogu kohta. 

• Mängutoa asjadega sisustamise osas kaasatakse lapsi ja klassijuhatajaid. Iga klassi 
esindaja võtab ühendust oma lapse klassijuhatajaga ning palub klassijuhatajal klassis 
lastega arutada, et mida nemad tahaksid, et seal mänguruumis oleks ja mida seal teha 
saaks. Ilmselgelt kõik pole võimalik, aga sedasi on võimalik headest ideedest vähemalt 
mõnigi käiku ehk lasta.  

• Planeeritud ürituste korraldamine - Vanematekogul plaanis aastas kaks üritust, üks 
suunatud noortele ja teine vanematele. Vanematele suunatud üritus võiks olla väike 
nurgake lastekaitsepäevaüritusel ning noortele seekord plaanis teha üritus 1.-6. klassi 
lastele, aprillis, enne vaheaega. Ürituse korraldamise meeskond: Jaanika, Kerti, Liis, 
Ade, Anne, Kaia, Kati, Heidi. Esimene ürituse koosolek esmaspäeval, 9. detsembril kell 
17.30 Noortekeskuses. Toimub ajurünnak ürituse sisu ja olemuse osas. 
 



Vanematekogust Hoolekogusse tulnud küsimused: 

• Kui lapsega koolis juhtub midagi ja kooliõde pole majas, siis kelle poole laps 
pöörduma peaks? Kes pakub esmaabi, kes kutsub kiirabi? Kooliõde teeb ainult 
plaanilisi tervisekontrolle, tema koolis haigestunud õpilasi ei teeninda.  
Kui õpilane haigestub koolis või juhtub midagi (sõrm katki vms), siis pöörduda esmalt 
klassijuhataja või mõne teise aineõpetaja poole, nemad juhatavad lapse edasi kooli 
kantseleisse. Seal infojuht (Daire), õppejuht või direktor hindavad õpilase seisundit 
(visuaalne hinnang, kraadimine) ning otsustavad edasise tegevuse (valdavalt saadetakse 
koju ja suunatakse perearstile pöörduma). Muud kergemad juhud, kus vajatakse 
esmaabitarbeid nagu plaastrid, sidemed, aga ka näiteks valuvaigistid, saab küsida ka 
kantseleist või valvelauast.  
Samas kiire hädavajaduse või tõsise õnnetusjuhtumi puhul võib laps võib pöörduda 
ükskõik millise täiskasvanu poole koolis - kogu personal on koolitatud 
esmaabikoolitusel (iga 3a tagant) ning vajadusel kutsutakse kiirabi.  
Lastele, eriti just algklasside laste puhul, on vaja seda infot (kelle poole julgelt pöörduda 
ja kust abi otsida) meelde tuletada ja julgustada ning samuti tagada, et ka neil oleks 
infot, millistes ruumides asuvad nt esmaabitarbed.  Ka vanemad saavad julgustada oma 
lapsi julgemalt abi küsima.   

• Meie kooli neiud, kust saavad vajadusel koolimajast hügieenitarbeid? Millises 
vetsus võiks olla varu ja kas kool saab selle korraldada? Selle peale on mõeldud, 
varasemalt sai kooliõe juurest. Nüüd infojuhi (Daire) juures kantseleis on olemas see 
varu. Ehk siis neiud võivad küsida julgelt nii infojuhi, õppejuhi kui ka oma 
klassijuhataja või aineõpetaja käest, kes siis saavad suunata noore edasi kantseleisse. 
Avalikult välja panna ei saa, kuna on oht, et neid kasutataks mittesihipäraselt (võtavad 
niisama laiali loopimiseks) või läheks liigseks raiskamiseks.  

• Kust saab infot, kui järelvastamise tund jääb ära ja õpetaja ei ilmu kohale? Miks 
üldse selline olukord ette võib tulla - üks variant on see, et tunniplaan ja õpetaja 
järelvastamise aeg on poolaasta järel muutunud ning õpilane pole olnud kursis. Lisaks 
võib õpetaja olla ära kooliga seotud asjaajamistel (õpilastega olümpiaadil, koolitusel). 
Kui aga õpetaja siiski kohale ei ilmu ja teavitanud pole, siis kooli kodukorras on punkt: 
kui õpetaja 10 min peale tunni algust kohale jõudnud ei ole, siis tuleks pöörduda julgelt 
õppejuhi juurde ja küsida täpsustavat infot – tema on alati kursis.  

• Kas kõikides ainetes võib järeleaitamist küsida - kas õpetajatel ette nähtud aeg 
selleks? Jah, õpetajate konsultatsiooni ajad kooli kodulehel üleval – enamikul 
õpetajatel kokkuleppel.  

• Kehalises kasvatuses 5-6 klassi tüdrukutele ringmängud ja kirjalik töö. Osad 
tüdrukud tahavad päriselt sporti teha nagu poisid tundides teevad. Juba eelmine 
aasta oli see teema. Direktori info kohaselt uue liikumisõpetuse õppekava järgi 
kehaline kasvatus nüüd just selline mitmekülne ongi ning tegelikult etteheiteid selles 
suunas teha ei saa. Samas teoreetiliselt võiks kirjalikke tegevusi anda pigem vabastatud 
õpilastele ja ülejäänutele anda võimalusi liikumiseks ikka maksimaalselt.  
Sellel teemal toimus hoolekogus elav arutelu, et kuidas tagada see, et erinevad 
liikumisvõimalused (aktiivsem ja intensiivsem versus rahulikum ja pingevabam) 
oleksid nii poistele kui tüdrukutele võrdväärselt valikus. Hetkel ühesele lahendusele ei 
jõutud, aga teema on jätkuvalt päevakorras ja otsitakse erinevaid võimalusi.  



• Spordiringide ja trennide rahade osas segaduses - millised trennid kuuluvad 
spordikooli tasu alla ja millised mitte. Kas laps, kes käib kolmes erinevas 
sporditrennis (ujumine, jalka, korvpall) ja osade eest maksab, peab niisama 
ujulasse minemisel ikka pileti ostma? 
Spordikool on sisuliselt kergejõustik vaid (huviringikalendris märgitud spordikool 
eraldi juurde).Täna on see sporditrennide teema vallapõhiselt struktureerimata ja 
järgmise aasta  alguses võetakse uuesti teema käsile.  

Otsustati: - 

 

4. Kooli kodukorra muudatuste ülevaatamine 

Arutati/kuulati: Direktor tutvustas planeeritud parandusi, uuendusi ja täiendusi praegu 
kehtivasse kooli kodukorra dokumenti. Toimusid mitmed arutelud erinevate punktide üle ning 
esitati mitmeid ettepanekuid nii sisulise kui ka sõnastuse osa täiendamiseks -  näiteks leiti, et 
reisile mineku avalduse vajalikkus võiks olla paremini lahti selgitatud. Praegusel hetkel on 
selle eesmärk paljude jaoks segane ja tundub ebavajaliku tühise bürokraatiana. Tegelikkuses 
aga, kui õpetajad on lapse pikemast kui paaripäevasest eemalviibimisest (reis, laager vms) 
teadlik, siis on võimalik õpilasele jagada eelinfot ja soovitusi iseseisva õppimise osas. Millised 
teemad käsitletakse, milliseid õppematerjale vaja iseseisvalt läbida, vajadusel anda kaasa 
töölehti jne. Samuti motiveerib see õpilasi oma õppevõlgnevusi enne äraolekut likvideerima, 
et aineõpetajad lahkesti oma nõusoleku allkirja antud avaldusele annaks. See selgitus lisatakse 
nii kodukorda kui ka avaldusele endale. 

Teine oluline teema, mis vajab laiapõhjalisemat arutlemist on laste nutiseadmete kasutamine 
koolis. On järjest enam riike, kes laste nutiseadmete kasutust karmimalt piirab ning samuti on 
Eestis koole, kus neid piiranguid edukalt rakendatakse. Eesmärk on võimaldada lastele 
rahulikumat ja turvalisemat õpikeskkonda, mis soodustaks õppetööle keskendumist. Kuna see 
teema on väga lai ja vajab põhjalikumat arutelu, siis lükati see ajanappuse tõttu järgmise 
Hoolekogu koosoleku päevakorda.  

Otsustati: Kooli kodukorra teema võetakse uuesti arutlusele järgmisel Hoolekogu koosolekul. 
 

5. Kohapeal algatatud küsimused 

Arutati/kuulati: - 
 
Otsustati: - 
 

 

6. Hoolekogu järgmine koosolek 

Arutati/kuulati: Pakuti välja järgmise Hoolekogu toimumisajaks teisipäev, 4. veebruar kell 
18.00 ning Vanematekogu koosoleku toimumisajaks sellest kahe nädala jagu varasem aeg ehk 
teisipäev 21. jaanuar kell 18.00.  

Otsustati: Järgmine hoolekogu koosolek toimub teisipäeval, 4. veebruaril kell 18.00 



 

 

/allkirjastatud digitaalselt/         /allkirjastatud digitaalselt/  

Meelis Rull             Airika Lainoja   

Koosoleku juhataja          Protokollija 

 


